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Ing. Čičatko: 
Chcel by som sa spýtať pán primátor, kto robil projekt na parkoviska na sídlisku Juh, lebo 
boli za mnou minimálne štyria občania, myslím, že to Eurovia tam realizovala tie parkoviska, 
neviem či všetky sú urobené alebo nie ale sú tam sťažnosti, že nejak zlé tie parkoviska sú 
dané, že veľmi blízko, dajme tomu pri bytovke, že veľmi zasahujú do zelene atď., či sme 
neuvažovali o tom, že my tam máme aj voľné plochy, ktoré pôvodne sú plánované na 
výstavbu bytovky ale vedľa, či by sme nemohli aj z týchto plôch urobiť potom parkoviska pre 
sídlisko Juh.  
 
Ing. Kolesár: 
K parkoviskám na Juhu k projektu. Projekt vyhotovovala pani Dankaninová  ale ako 
technicky ho vyhotovila, pretože je oprávnený projektant na miestne komunikácie. Vám asi 
skôr išlo o umiestnenie jednotlivých plôch, pretože pani projektantka len vlastne do technickej 
polohy položila naše požiadavky na  umiestnenie na jednotlivých plochách. Ten výber plôch 
vykonávalo mesto, oddelenie výstavby a za súčinnosti jednotlivých v tejto oblasti pôsobiacich 
poslancov. Ak sa občania sťažujú, že sú parkovacie plochy veľmi blízko, tak škoda, že 
nevieme ktorí sú to občania pretože sú skúsenosti v momente keď sa na sídlisku postaví 
parkovacia plocha, čo len trošku ďalej než 10 m od vchodu, tak ľudia ju ignorujú 
a jednoducho zaparkujú i tak rovno na tú svoju zeleň. Takže, ja mám odkaz pre tých občanov, 
ktorí vzniesli také počudovanie, že sú parkoviska veľmi blízko pri domoch, nech prídu nech 
vyjadria tento svoj názor a potom vám navrhnem, aby sme postavili jedno parkovisko 100 m 
od bytovky s tým, že ak tam nebudú parkovať, tak ho mestu zaplatia. Ja vám garantujem, že 
nikto, kto býva na sídlisku nezaparkuje auto ďalej než 100 m od svojej bytovky. Ak má pred 
vchodom čo  len jedno miesto alebo zeleň, zaparkuje na tú zeleň. Žiaľ, takí ľudia sme. Je to 
tak. Je to na druhej strane normálna vec, každý chce nad svojim majetkom mať dohľad a sa 
naň dívať. Predpokladám, že o takúto výtku išlo zo strany občanov, ktorí buď nemajú auto 
alebo nemajú problém so skorým zaparkovaním pretože prichádzajú domov možno okolo 
14.00-15.00 h, keď na sídliskách ešte parkovacie miesta voľné sú. My naopak máme na 
umiestnenie parkovísk len dobré ohlasy. Doteraz bolo ukončené parkovanie na sídlisku Juh, 
výstavba parkovísk na sídlisku Juh a Stred, pripravuje sa Sever. Ten výber na sídliskách zas je 
obmedzený plochou, kde mesto plochu má, len tam môže stavať. Detské ihriska sme 
rozhodne nechceli rušiť kvôli tomu, aby tam boli parkoviská a plochy určené na výstavbu 
bytových domov už sú  jedine na Juhu a do tých, ako ste spomenuli pán poslanec sme 
nechceli zasahovať, pretože postaviť tam parkovisko by znamenalo do budúcna zabrániť 
výstavbe bytových domov na tomto mieste. Územnými rozhodnutiami i samotným územným 
plánom sú tieto plochy určené na výstavbu bytových domov a nie je možné vstupovať tam 
s výstavbou parkovísk. Preto predpokladám, že občania nepoznajúc tieto súvislosti mohli mať 
taký názor, že sa ubrala zeleň ale jednoducho musíme hľadať kompromis ak máme postaviť 
nové parkovisko na sídlisku, naozaj to ide len na úkor zelene. Preto ale tak, ako sme sa aj tu 
dohodli a bolo to schválené, tie parkoviska nie sú asfaltované ale sú v takom prevedení, ktorý 
umožňuje priesak vody a z vegetačných tvárnic.  
 
 



Ing. Čičatko: 
Pokiaľ sa jedna o tie výtlky pán primátor, ja práve preto som hovoril o tom, že prečo sa teraz 
znovu robil výber od 6-10 cm, keď my vidíme, už sme videli aj po zime aj vidíme, že sú tam 
výtlky, ktoré sú oveľa horšie, už hotové diery a toto výberové konanie nebolo nad 10 cm. 
Práve preto ja poukazujem nato, že áno súhlasím s tým, že nebudeme to zalievať 6 cm, keď 
hĺbka je 12 cm ale to, by znamenalo, že celkový rozsah tejto akcie by bol aspoň ja si myslím 
reálny možno že raz toľko lebo toľko výtlkov a toľko práce, koľko potrebujeme teraz urobiť 
v Trebišove tak to za 20 tis. tak, jak som povedal vo svojom úvodnom príspevku ja osobne 
šampanské kúpim majiteľovi tej firmy.  Pokiaľ sa jedna o toto, že bol prieskum, áno je to 
prieskum trhu alebo rokovacie konanie do 20 tis. eur, ktoré sa nedáva do vestníka lebo keby 
to bolo nad 20 tis. eur už by to muselo ísť do vestníka.  
 
Ing. Kolesár: 
Áno, to potvrdzujem.  
 
Ing. Čičatko: 
Toto je rokovacie konanie, kde je potrebných niekoľko ponúk a z toho sa vyberie priamym 
zadaním ten, ktorý to robí. Ďakujem. 
 
Ing. Kolesár: 
To potvrdzujem, ale priame zadanie vieme pán poslanec, že je niečo iné. To je úplne bez 
výberového konania. To len, aby sme si ozrejmili. Ešte reakcia Ing. Princík, vedúci oddelenia 
výstavby a majetku. 
 
Ing. Princík: 
Ja by som ešte doplnil k tým parkoviskám. Neviem kvôli čomu sú sťažnosti lebo ľudia to 
chvália. Ešte neboli parkoviska postavené, už tam autá stáli. Jedine, čo je blízko bytovky to je 
na ulici B. Němcovej, to je medzi kotolňou  a bytovkou, stenou bytovky zo severnej strany, 
kde nie sú ani okna. Takže neviem kvôli čomu sa ľudia sťažujú. Pani Kereštanová tiež býva 
na ulici SNP, za jej domom takisto bolo robené parkovisko popri ceste, využívané je 
nenormálne, ešte ani nebolo dokončené už tam auta stali. Potom sú parkoviska pred garážami 
na ploche, ktorá bola zaburinená, čiže dokonalé využité plochy. Vyberala to aj komisia 
výstavby, vyberali sme to my z mestského úradu z oddelenia výstavby a majetku. Boli 
pozvaní dokonca aj poslanci na výber tých parkovacích miest. Myslím si, že boli vybraté 
veľmi dobré plochy na parkoviska.  
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